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MECLİS MÜZEKKERE TUTANAĞI 

           Belediye Meclisinin  Mart   ayı olağan  toplantısı 05.03.2025  Çarşamba   günü saat 

14.00’da belediye meclis toplantı salonunda Belediye Başkanı Turgay ATASELİM  

Başkanlığında üyelerden,  Ahmet HATİNOĞLU, Serhat ALTIN, Zafer KAZANCIOĞLU, 

Emel ÖZKAN ERGÜNEY , Yunus Emre BÜYÜKOĞLU, Recai ÖZDEMİR , Ziya Hurşit 

ÇELİK, Birkan UYANIK, Kerem ÖZKAN, Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’un 

katılımlarıyla toplandı Başkan arkadaşlar ekseriyet vardır oturumu açıyorum dedi. Gündeme 

geçmeden bir önceki meclis kararı tutanaklarını okutuyorum dedi ve okundu. Okunan bu karar 

ve tutanaklara itirazı olan var mıdır dedi, üyelerden itiraz eden olmadı.  Başkan arkadaşlar  

mübarek ramazan ayının  ilçemize  ülkemize ve tüm insanlığa huzur ve mutluluk getirmesini 

diliyorum. Gündem dışı 3 adet önerge olup, sırası ile okutuyorum dedi. İlk önerge Destek 

Hizmetleri Müdürlüğüne ait olup,  Çevre , Şehircilik  İklim Değişikliği Bakanlığından talep 

edilecek  2 adet paletli ekskavatör ile  1 adet  lastikli mini yükleyici( bobcat)  konusudur. 

Bununla ilgili bakanlığımız tarafından  3 adet iş makinesi alımı karşılığında 8.030.000,00TL 

nakdi yardımı onaylanarak  yazısı kurumumuza geldi. Önergenin meclis gündemine alınmasını 

teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. Başkan arkadaşlar 2. önerge tarafıma ait 

olup,  ilçemiz mücavir alan sınırları dışında  ticari faaliyette bulunan işletmelerin  

belediyemizden talep edecekleri itfaiye yangın raporu ile ilgili hizmet karşılığında  talep 

edilecek itfaiye  yangın rapor bedelinin tespit edilmesi konusu olup, konunun meclis gündemine 

alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. Başkan arkadaşlar 3.ncü dilekçe 

Arhavi Sokak Hayvanları Koruma Derneğinin maddi destek ödeneği ile mama desteğinin 

artırılması talebi olup, konunun meclis gündemine alınmasını teklif ediyorum dedi, teklif 

oybirliği ile kabul edildi. 

         Başkan arkadaşlar gündemin 1.nci maddesi  plan ve bütçe komisyon raporunun 

görüşülmesidir. Komisyonumuzun iki maddeden ibaret raporu olup, raporun 1.nci maddesi SS 

47 no’lu Şehiriçi Minibüsçüler Karayolları Yolcu Taşıma Kooperatifinin  yolcu taşıma 

ücretlerinin  artırılması talebi olup, komisyonumuz yaptığı değerlendirmede; ilgili kooperatifin 

yolcu taşıma ücretinin 04.09.2024 tarih ve 55 sayılı meclis kararı ile güncellendiği ve Kasım 

ayı meclis toplantısında  mazot yardımı kararı alındığından  ücret artış talebi uygun 

görülmemiştir. İlgili kooperatifin 10 yıllık ihale süreci  kısa bir süre sonra sona ereceğinden 

yeniden ihaleye çıkılacaktır. Bu ihaleye çıkılırken  aktif çalışmayacak hiçbir hattın sözleşmesi 

devam etmeyip, fesh edilecektir. İhaleye katılmadan önce isteklilerden bununla ilgili 

taahhütname alınacaktır. Kooperatif yöneticileriyle yaptığım görüşmelerde  ilçe dışına yapılan 

dolmuş güzergahlarının  yeniden tespit edilmesi ile ilgili sorunlarını dile getirdiler. Yarın akşam  

şoförler odası ile birlikte tüm minibüs dolmuş duraklarının da katılacağı bir  toplantı 

gerçekleştirerek tüm bu sorunları çözmeyi düşünüyoruz. Bu nedenle  talep edilen artışı bende 

doğru bulmuyorum Konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan 

olmadı. Başkan arkadaşlar  komisyon raporu doğrultusunda  SS 47 no’lu Şehiriçi Minibüsçüler 

Yolcu Taşıma Kooperatifinin yolcu taşıma ücretlerinin artırılması talebinin ; 04.09.2024 tarih 

ve 55 sayılı meclis kararı ile  ücretler güncellendiğinden ve Kasım ayı meclis toplantısında  
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mazot yardımı kararı alındığından  yolcu taşıma ücreti artış talebinin reddini oylarınıza 

sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

        

 

                                              

                                               Karar No       : 05.03.2025 

                                               Karar No       : 07 

  

       SS 47 no’lu Şehiriçi Minibüsçüler Yolcu Taşıma Kooperatifinin yolcu taşıma ücretlerinin 

artırılması talebinin ;  04.09.2024 tarih ve 55 sayılı meclis kararı ile  ücretler güncellendiğinden 

ve Kasım ayı meclis toplantısında  mazot yardımı kararı alındığından  yolcu taşıma ücreti artış 

talebinin reddine oybirliği ile karar verildi. 

 

 

        

        Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY        Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

       Komisyon raporunun 2.nci maddesi  belediyemizden istenecek  imar plan değişikliği 

talepleri için ücret tarifesi belirlenmesi konusudur. Komisyonumuz yaptığı değerlendirmede; 

imar plan tadilatı ücret tarifesinin  m2 birim fiyatının 25,00TL olarak uygulanması, belediyenin 

imar planları sonucunda mağduriyet yaşanmış ve  yapılacak tadilat bu  mağduriyetin giderilmesi 

için yapılacaksa  herhangi bir bedel talep edilmemesi yönünde görüş belirtmiştir. Konu ile ilgili 

söz almak isteyen var mıdır dedi. Söz alan üyelerden Recai ÖZDEMİR komisyon olarak  m2 

bazında 25.00 TL ücret alınması yönünde mutabık kaldık. Ancak, sonrasında vatandaşın kendi 

talebinin dışında  belediyemizin yapmış olduğu bir uygulama sonucunda  mağduriyet yaşamışsa 

onlardan ücret alınmasının hakkaniyetli olmayacağını düşünerek bu kararı aldık. Başkan 

arkadaşlar geçmişte 3 kez imar planlarımız  çeşitli gerekçelerle iptal edildi. Bunlardan dolayı 

mağduriyet yaşayan vatandaşlarımızdan  ücret talep etmek doğru değildir ve bu karara 

katılıyorum. Başkan arkadaşlar belediyemize yapılacak imar plan tadilat talepleri sonucunda  

plan değişiklik bedeli  askı süresine çıkana kadar ödenmek koşuluyla m2 birim fiyatı   üzerinden 

25,00 TL imar plan tadilat ücreti alınmasını, belediyemizin yapmış olduğu bir uygulama 

sonucunda  herhangi bir mağduriyet  var ve  tadilat bu mağduriyetin giderilmesi için yapılıyorsa 

herhangi bir bedel talep edilmemesini oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 
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                                             Karar No       :  05.03.2025 

                                              Karar No       :  08 

  

           Belediyemize yapılacak imar plan tadilat talepleri sonucunda plan değişiklik bedeli askı 

süresine çıkana kadar ödenmek koşuluyla m2  birim fiyatı üzerinden 25,00TL imar plan tadilat 

ücreti alınmasına, belediyemizin yapmış olduğu bir uygulama sonucunda  herhangi bir 

mağduriyet  var ve  tadilat bu mağduriyetin giderilmesi için yapılıyorsa herhangi bir bedel talep 

edilmemesine oybirliği ile karar verildi. 

 

    

 

      Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY         Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

        Başkan arkadaşlar  gündemin 2.nci maddesi  Şubat ayında  imar komisyonuna havale 

edilen konuların görüşülmesidir. Konu ile ilgili  imar komisyonumuz 6 maddeden oluşan  rapor 

hazırlamış olup, sırası ile görüşmelere geçiyorum. Komisyon raporunun 1.nci maddesi  Kale 

Mahallesi 163 ada, 12,16 ve 64 no’lu parsellerde  turizm amaçlı imar plan değişikliği talebidir. 

Komisyonumuz yaptığı değerlendirmede; şehir plancısı Ayhan TURAN’ın  yazmış olduğu plan 

notlarında kısaca, ilgili parsellerin küçük bir kısmının  kıyı kenar çizgisine kaldığı, Karadeniz 

sahil yolu ve  Arhavi Balıkçı Barınağının   sahil şeridi olarak  koruma  ve  ve toplum 

yararlanmasına  kullanma seçeneğini ortadan kaldırması,  toplum yararına açık rekreasyonel 

etkinlikleri ve kıyı kullanım aktivitelerini engellediği görüldüğünden, ilgili ada parsellerde  

ticaret + turizm tesis amaçlı nazım ve uygulama imar planının uygun olduğu yönündedir. Konu 

ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, söz alan üyelerden Emel ÖZKAN ERGÜNEY  

ilgili ada parsellerin  küçük bir kısmı kıyı kenar çizgisine kalıyor. Şuan yürürlükte olan kıyı 

kenar çizgimiz maalesef yanlıştır. Kıyı kenar çizgisinin yeniden belirlenmesi gerekiyor. Bu 

nedenle talep edilen plan değişikliği uygundur. Başkan arkadaşlar  Kale Mahallesi 163 ada, 

12,16 ve 64 no’lu parsellerde ticaret+ turizm tesis amaçlı 1/5000 nazım ve 1/1000 uygulama 

imar planının  3194 Sayılı İmar Kanununun 8b maddesine göre aynen onanmasını oylarınıza 

sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 

                                             

                                              Karar No       :  05.03.2025 

                                              Karar No       :  09 

  

    Kale Mahallesi 163 ada, 12,16 ve 64 no’lu parsellerde ticaret+ turizm tesis amaçlı 1/5000 

nazım ve 1/1000 uygulama imar planının  3194 Sayılı İmar Kanununun 8b maddesine göre 

aynen onanmasına oybirliği ile karar verildi. 

 

    

      Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 
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     Başkan arkadaşlar komisyon raporunun 2.nci maddesi  Efor Çay Fabrikasının Cumhuriyet 

Mahallesi 236 ada, 258 no’lu parselde talep ettiği  yapılaşma şartı konusudur. Komisyonumuz 

yaptığı değerlendirmede; yapılan inceleme sonucunda  mevcut imar planında  yapı yüksekliği 

ve emsalin yazmadığı görülerek, sanayi alanı olarak gözüken ilgili ada parsellerde  parselin  

E=1.00,Yençok= 10.50 metre yapılaşma şartlarının  uygun olduğu yönündedir. Konu ile ilgili 

söz almak isteyenler varmıdır dedi, söz alan üyelerden Emel ÖZKAN ERGÜNEY ilgililerin 

burada  ilave yapı yapmak istediklerini, ancak mevcut planda  yapılaşma şartlarının 

yazılmadığını söyleyerek bunun düzeltilmesi gerekiyordu dedi. Başkan arkadaşlar  Sanayi alanı 

olarak gözüken Cumhuriyet Mahallesi 236 ada, 258 no’lu parselin  E=1.00, Yençok= 10.50 

metre  yapılaşma şartları olarak hazırlanan  imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı İmar 

Kanununun 8b maddesine  göre aynen onanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği 

ile kabul edildi. 

                                           

                                              Karar No       :  05.03.2025 

                                              Karar No       :  10 

 

 

      Sanayi alanı olarak gözüken Cumhuriyet Mahallesi 236 ada, 258 no’lu parselin  E=1.00, 

Yençok= 10.50 metre  yapılaşma şartları olarak hazırlanan  imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı 

İmar Kanununun 8b maddesine  göre aynen onanmasına oybirliği ile karar verildi. 

 

 

 

 

     Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

 

 

Başkan arkadaşlar komisyon raporunun 3.ncü maddesi  Boğaziçi Mahallesi Cengiz 

KURDOĞLU Caddesi üzerindeki  968 ada,1 ve 969 ada,1 no’lu parseller için  büyük olan 

parselden alınarak küçük olan parselin artırılması talebidir. Komisyonumuz yaptığı 

değerlendirmede ; 968 ada, 1 no’lu parselin kuzeyindeki park alanının 125 m2 büyütülerek ve 

oradaki yolun 968 ada,1 no’lu parsele kaydırılması ve 969 ada,1 no’lu parselin güneyinde 

bulunan  park alanında  yaklaşık 125 m2 küçültülerek  969 ada, 1 no’lu parsele ilave edilmesi 

yönünde görüş belirtmiştir. Konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, söz alan 

üyelerden Emel ÖZKAN ERGÜNEY, her iki parselinde  ayni kişiye ait olduğunu, burada 

herhangi bir artışın yada eksilişin söz konusu olmadığını söyledi. Başkan arkadaşlar Boğaziçi 

Mahallesi 968 ada, 1 no’lu parselin kuzeyindeki park alanının  yaklaşık 125 m2 büyütülerek  ve 

aradaki yolun  968 ada, 1 no’lu parsele kaydırılması ve  969 ada, 1 no’lu parselin güneyinde 
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bulunan park alanının da yaklaşık 125 m2 küçültülerek 969 ada, 1 no’lu parsele ilave edilerek  

park ve yol alanlarının düzenlenmesi şeklinde yapılan imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı İmar 

Kanununun 8b maddesine göre aynen onanmasını  oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği 

ile kabul edildi. 

 

 

                                              Karar No       :  05.03.2025 

                                              Karar No       :  11 

 

 

 

      Boğaziçi Mahallesi 968 ada, 1 no’lu parselin kuzeyindeki park alanının  yaklaşık 125 m2 

büyütülerek  ve aradaki yolun  968 ada, 1 no’lu parsele kaydırılması ve  969 ada, 1 no’lu parselin 

güneyinde bulunan park alanının da yaklaşık 125 m  küçültülerek 969 ada, 1 no’lu parsele ilave 

edilerek  park ve yol alanlarının düzenlenmesi şeklinde yapılan imar plan değişikliğinin 3194 

Sayılı İmar Kanununun 8b maddesine göre aynen onanmasına oybirliği ile karar verildi.  

 

 

     Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

    

     Başkan arkadaşlar komisyon raporunun 4.ncü maddesi Musazade mahallesi 432 ada,52 

no’lu parselin mevcut imar planında  432 ada,53 no’lu parsel ile  blok nizam kitle olarak 

işlendiğini ve  bunun değiştirilmesini talep etmektedirler. Komisyonumuz yaptığı 

değerlendirmede; imar planında  önceden yapı ruhsatlı olan 432 ada, 12,13 ve 14 no’lu 

parsellerde yapılan binaların  taşınmazların güney cephesi sınırına yapıldığı ,432 ada,12 no’lu 

parselin ,432 ada,52 no’lu parselle, 432 ada,13 no’lu parselin ,432 ada,53 no’lu parselle , 432 

ada, 14 no’lu parselin ,432 ada,54 no’lu parselle, bitişik olarak yapılması gerektiği ve 

taşınmazların bulunduğu imar adasının % 50’den fazlasının  yapılaşmasını tamamladığından  

taşınmazlarla ilgili resen yapılaşma  şartlarının oluşturulması zorunluluğu ortaya çıktığından  

talebin uygun olduğu yönündedir. Başkan arkadaşlar konu ile ilgili söz almak isteyenler 

varmıdır dedi, üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar Musazade Mahallesi 432 ada, 12 

no’lu parselin 52 no’lu parselle,432 ada,13no’lu parselin 53 no’lu parselle, 432 ada,14 no’lu 

parselin 54 no’lu parselle  bitişik nizam olarak yapılan  imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı 

İmar Kanununun 8b maddesine göre aynen onanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif 

oybirliği ile kabul edildi. 
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                                           Karar No       :  05.03.2025 

                                              Karar No       :  12 

 

 

   Musazade Mahallesi 432 ada, 12 no’lu parselin 52 no’lu parselle,432 ada,13 no’lu parselin 

53 no’lu parselle, 432 ada,14 no’lu parselin 54 no’lu parselle  bitişik nizam olarak yapılan  imar 

plan değişikliğinin 3194 Sayılı İmar Kanununun 8b maddesine göre aynen onanmasına 

oybirliği ile karar verildi. 

 

 

 

     Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

        Başkan arkadaşlar komisyon raporunun 5.nci maddesi  Boğaziçi Mahallesi 788 ada,4 no’lu 

parselde  yapılaşma  şartlarının değiştirilmesi talebidir. Komisyonumuz yapmış olduğu 

değerlendirmede; ilgili ada parselde  konut projesinde  zemin kat  dere kret kotunun üzerinde 

olmasından açıkta bodrum kat çıktığı,  yüksek katlı yapılarda  bina yüksekliği  33.50 metreyi 

geçemez şartı olduğu,  1 kat eksik yapma ve hakkı olan emsali kullanamama durumu 

oluştuğundan  burada  yeni bir kret kotu yapılması yönündedir. Başkan arkadaşlar  bölge 

alanında  kret kotu tespit edilerek  genel bir çalışma yapılması gerekmektedir. Bu çalışma 

sonucunda  konu meclisimizde yeniden değerlendirilecektir. 

       Başkan arkadaşlar komisyon raporunun son  maddesi  Musazade Mahallesi 537 ada, 28,29 

ve 30 no’lu parsellerde  2.6 olarak emsal artışı talep edilmektedir. Komisyonumuz yaptığı 

değerlendirmede; bahse konu taşınmazların Boğaziçi ve Musazade Mahallelerini ayıran kanalın 

Musazade Mahallesi tarafında kaldığını, mevcut imar planında  önceki planlardan farklı olarak  

son yaşanan sel felaketinden dolayı taşınmazlarda  DSİ’den ötürü kanalın bir tarafına 3 metre 

yol konduğundan  mağduriyetin giderilmesi adına ,yapılan hesap sonucunda  80 m2 emsal kaybı 

oluştuğundan emsal kaybının aynen iadesine karar verilmiştir. Başkan arkadaşlar  görüldüğü 

gibi hak kaybından dolayı yaşanan mağduriyet aynen giderilmiş olup,2.6 emsal hakkı verilmesi 

uygun görülmemiştir. Konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, üyelerden söz alan 

olmadı. Başkan arkadaşlar Musazade Mahallesi 537 ada, 28,29 ve 30 no’lu parsellerde istenen  

2.6 emsal artış talebinin reddini, bahse konu taşınmazlarda  DSİ’den ötürü kanalın bir tarafına  

konulan 3 metre yoldan dolayı yaşanan mağduriyetin giderilmesi adına  imar planında yapılan 

hesaplamalara göre oluşan 80 m2 emsal kaybının aynen iadesini oylarınıza sunuyorum dedi, 

teklif oybirliği ile kabul edildi. 
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                                              Karar No       :  05.03.2025 

                                              Karar No       :  13 

 

    Musazade Mahallesi 537 ada, 28,29 ve 30 no’lu parsellerde istenen  2.6 emsal artış talebinin 

reddine, bahse konu taşınmazlarda  DSİ’den ötürü kanalın bir tarafına  konulan 3 metre yoldan 

dolayı yaşanan mağduriyetin giderilmesi adına  imar planında yapılan hesaplamalara göre 

oluşan 80 m2 emsal kaybının aynen iadesine oybirliği ile karar verildi.  

 

 Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

   

   

     Başkan arkadaşlar  gündemin 3.ncü maddesi  imarla ilgili dilekçelerin görüşülmesidir. Konu 

ile ilgili ilk dilekçe  Yaşar HATİNOĞLU’na ait olup, mevcut imar planında  imar adası 

içerisinde  yüksek katlı yapılaşmaların yeniden düzenlenmesi talebi olup, konunun imar 

komisyonuna havalesini teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

    Başkan arkadaşlar 2.nci dilekçe Hayriye DİŞLİOĞLU’na ait Musazade Mahallesi Dişlioğlu 

konağının da bulunduğu sokağın isimsiz olduğunu, mümkünse bu sokağa Hasan Efendi Sokağı 

ismi  verilmesini talep etmekte olup, konunun  değerlendirilmek üzere imar komisyonuna 

havalesini teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

    Başkan arkadaşlar 3.ncü dilekçe Arhavi Orman İşletme Müdürlüğüne ait olup, Cumhuriyet 

Mahallesi,238 ada, 1 no’lu parselde  resmi kurum alanı amaçlı imar plan değişikliği talebidir. 

Konunun değerlendirilmek üzere imar komisyonuna havalesini teklif ediyorum dedi, teklif 

oybirliği ile kabul edildi. 

       Başkan arkadaşlar  gündemin 4.ncü maddesi  gündeme aldığımız  ve  Çevre, Şehircilik ve 

İklim Değişikliği Bakanlığından  talep edilecek 2 adet paletli ekskavatör ile  1 adet lastikli mini 

yükleyici (bobcat)  konusudur. Gündemin başında belirtiğim üzere  ilgili bakanlık tarafından  3 

adet iş makinesi için  toplam 8.030.000,00TL  nakdi yardımı onaylayarak belediyemize 

gönderdi. İş makinelerimizden biri 10 tonluk paletli ekskavatör olup,  ilçemiz merkez ve 

mahallelerinde  kullanabileceğimiz en uygun iş makinesidir. 2.ncisi çim biçme ve  bahçe  

temizlikleri içinde kullanılabilecek mini ekskavatör olup, 3.ncü iş makinemiz ise özellikle dar 

alanlar ile kanal temizliklerinde kullanabileceğimiz lastikli mini yükleyici (bobcat)’dır. Konu 

ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi , üyelerden söz alan olmadı. Başkan arkadaşlar    

Çevre kirliğinin giderilmesi , çevrenin korunması, iyileştirilmesi ve temizlenmesinde  

kullanılmak üzere  ihtiyaç duyulan “ 2 adet ekskavatör( paletli) ve 1 adet lastikli mini 

yükleyişi ( bobcat)”  için mali imkansızlıklarımızın yetersizliği sebebiyle  satın alınabilmesi 

için  Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığından, bakanlığın uygun gördüğü miktarda  

yardım talebinde bulunulmasını, belediyemiz adına yardımla ilgili konularda  Belediye Başkanı 

Turgay ATASELİM’e yetki verilmesini, yardımın  tarafımıza tahsisi yapıldığı taktirde belediye 

başkanı veya  belediye başkanının görevlendireceği yetkili tarafından teslim alınmasını, alınan 

yardımın  maksadı doğrultusunda kullanılmasını, yardımla ilgili Çevre, Şehircilik ve İklim 

Değişikliği Bakanlığına verilen  taahhütname hükümlerinin yerine getirilmesini  ve bakanlıkça 
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istenen  bütün bilgi ve belgelerin gönderilmesini oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile 

kabul edildi. 

                                           

                                            Karar No       :  05.03.2025 

                                              Karar No       :  14 

 

   Çevre kirliğinin giderilmesi , çevrenin korunması, iyileştirilmesi ve temizlenmesinde  

kullanılmak üzere  ihtiyaç duyulan “ 2 adet ekskavatör (paletli )ve 1 adet lastikli mini 

yükleyişi ( bobcat)”  için mali imkansızlıklarımızın yetersizliği sebebiyle  satın alınabilmesi 

için  Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığından, bakanlığın uygun gördüğü miktarda  

yardım talebinde bulunulmasına, belediyemiz adına yardımla ilgili konularda  Belediye Başkanı 

Turgay ATASELİM’e yetki verilmesine, yardımın  tarafımıza tahsisi yapıldığı taktirde belediye 

başkanı veya  belediye başkanının görevlendireceği yetkili tarafından teslim alınmasına, alınan 

yardımın  maksadı doğrultusunda kullanılmasına, yardımla ilgili Çevre, Şehircilik ve İklim 

Değişikliği Bakanlığına verilen  taahhütname hükümlerinin yerine getirilmesine  ve bakanlıkça 

istenen  bütün bilgi ve belgelerin gönderilmesine oybirliği ile karar verildi.  

 

 

 

   Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

    Başkan arkadaşlar  gündemin 5.ncı maddesi  itfaiye yangın raporu talepleri sonucunda 

verilecek  hizmet karşılığında  ilgililerden alınması düşünülen  itfaiye yangın raporu ücret 

bedelinin tespiti ile ilgilidir. Başkan arkadaşlar  kısa bir süre önce Bolu’da yaşadığımız  ve ülke 

olarak bizleri derin üzüntüye boğan elim yangın felaketi sonucunda devletimiz bu  konudaki 

denetimleri sıklaştırdı. Bu nedenle  bazı işletmeler itfaiye yangın raporu almak zorundalar. 

Belediyemize yapılacak talep sonucunda  belli bir iş gücü  ve emek harcanacaktır.  Mücavir 

alan dışındaki işletmeler için  mahaline gidilerek  rapor hazırlanırken  belli bir emek veriliyor. 

Bu hizmetin karşılığında  bir bedel talep edilmesini doğru buluyorum. Komşu 

Belediyelerimizde bu  hizmet karşılığında  tarife belirlemişler.  Buralardan alınacak bilgiler 

doğrultusunda  uygun bir bedel tespit edilebilir . Konu ile  ilgili söz almak isteyenler varmıdır 

dedi, Üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK gelecek talepler doğrultusunda  bu raporu hazırlayacak  

yetişmiş ve işin ehli personelimiz  varmıdır dedi.  Başkan cevaben  ebetteki bu rapor için çok 

da uzman olmaya gerek yok. Rapor için istenen  şeyler bellidir. Bunlar incelenip ilgili yere 

ulaşmak için güzergah uygun mudur, bunlara bakarak  rapor verecek elemanımız  vardır. 

Başkan arkadaşlar bu bedel tespiti için konunun plan ve bütçe komisyonuna havalesini teklif 

ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

       Başkan arkadaşlar gündemin  son maddesi Arhavi Hayvanları Koruma Derneğinin maddi 

destek ve mama  talebidir. Bildiğiniz üzere  geçen yıl 5 bin TL maddi destekle ,ayda 15 torba 

mama  yardımı yapıyorduk. Şimdi maddi yardımın 10 bin TL’ye, mama yardımının 30 torbaya 

çıkarılmasını talep etmektedirler. Elbette  gönüllü olarak da olsa  verilen bir hizmet ve emek 
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var. Asgari ücretin 22 bin TL olduğunu düşünürsek talep edilen 10 bin TL maddi yardımın 

uygun olduğunu düşünüyorum. Mama yardımının ise  ayda 20 torba olarak verilmesini doğru 

olarak buluyorum. Mama ile ilgili yaptığımız çalışmalar sonucunda  mama makinesi alarak  

kendimiz üretmeyi düşünüyoruz. Yaklaşık  1 milyona mal olacak  makine parasını  kısa sürede 

amorti ederiz. Otellerden, lokantalardan ve bu gibi tesislerden alınacak evsel atıklarla mama 

üretebiliyoruz. Söz isteyen Recai ÖZDEMİR, evsel atıklarla üretilecek mamaların bakteri 

üretebileceğinden uzun süreli muhafaza edilmesinin  mümkün olmadığını düşünüyorum. 

Başkan cevaben  yaptığımız araştırmalarda  evsel atıklardan üretilecek mamanın saklama 

süresinin 1 yıl olduğunu söyledi. Söz alan üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK  bugün ülkemizin 

ekonomik şartlarını düşündüğümüzde  ilçemizde  yardıma muhtaç  birçok vatandaşımızın 

olduğunu, belediyemizin bütçesi göz önüne alınarak öncelikle bu vatandaşlarımıza yardım eli 

uzatılması , sonrasında bütçe olanaklarına göre sokak hayvanları için yardım yapılması 

düşünülmelidir.  Başkan arkadaşlar ayda 10bin TL maddi yardım ile 20 torba mama  yardımını 

uygun gördüğünü ancak,  şuan belediyemizde  mali denetimin yapıldığını, aldığım duyuma göre 

bu yardımlar için de  kamu zararı çıkarılabileceğini öğrendiğini , bu nedenle  kısa süre sonra 

tamamlanacak müfettiş raporu sonrası bu yardımın tekrar gündeme gelmesinin doğru olacağını 

söyledi. 

 

 

 

    Başkan arkadaşlar gündemimizde görüşülecek konular bitmiştir.  02.04.2025   Çarşamba 

günü saat 14 .00’de toplanmak üzere oturumu kapatıyorum dedi. 05.03.2025 

      

 

 

     Başkan                                               Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM             Emel ÖZKAN ERGÜNEY       Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 


